
Bestyrelsens beretning. 
 
Klubdag afholdt primo februar med 36 deltagere. 
Domkirkebyens Bridgemesterskab primo maj med 48 deltagere. 
 
Roskilde Kommunes projekt for Kildegårdens område.  

 arbejdsgruppe nedsat af RBU i forbindelse med klubdagen. 

 gruppens ideoplæg blev godt modtaget af Forvaltningen og den politiske 
ledelse af Kultur og Idræt. 

 flertallet af klubberne ønsker at blive her i vores  "eget" hus. 

 klubbernes timeforbrug svarer på årsbasis til 127.275 aftenskoletimer. 

 Forvaltningens prognose er, at vi bliver her i Bridgehuset. 

 den videre proces i Roskilde Kommune fortsætter med udarbejdelse og 
vedtagelse af en detaljeret plan for området i dette efterår. 

 
Renovering af 1. sal.  

 fjernelse af skorstenen var et stort ønske. 

 arbejdet til 160.000 kr. blev bevilget. 

 færdiggørelse inden 1. september var planen. 

 forsinkelse opstod grundet problemer med ekstra lokaler til undervisning. 

 ændret plan for indretning fra 1 lokale til 2 lokaler blev sat i gang. 

 hektisk fase inden sæsonstaten. 

 resultat: en dejligt og lys 1. sal til spil og undervisning. 
 
Handicap venlig adgangsforhold.  

 adgangsrampen til Bridgehuset blev renoveret kort før jul. 

 mulighed for etablering af handicaplift til 1. salen blev undersøgt. 

 en lift vil koste ca. 200.000 kr. udvendig eller indvendig. 

 Forvaltningen vil ikke anbefale en løsning grundet det lave antal brugere. 

 RBU valgte derfor i denne omgang ikke at søge om midler. 

 2 klubber har efterfølgende haft møde med Forvaltningen om bl.a. 
adgangsforholdene uden at informere RBU på forhånd. 

 
Bridgehuset. 

 stor aktivitet i vores hus med ca. 600 personer pr. ugebasis til spil og 
undervisning. 

 vores inventar og udstyr slides hurtigt, så pas på godt det. 

 HUSK oprydning efter en spilledag, både i køkkenet og i spillelokalet. 

 DBf forsikring dækker klubbernes udstyr med selvrisiko på 10 %, dog 
mindst 5.000 kr. pr. skadesag for DBf klubber. 

 gardiner udskiftet i stuelokalet. 

 meldekort udskiftet i hele huset mv. 

 bordduge udskiftet på  flere borde i stuelokalet. 
 

Samarbejde. 

 gennemgående et særdeles godt samarbejde mellem klubberne og RBU. 

 vigtigt vi alle trækker i samme retning uanset klubbernes forskellige 
ambitioner, vi kan ikke få alt, hvad vi peger på. 

 positivt og godt samarbejde mellem Forvaltningen og RBU. 

 for at udgå fremtidige misforståelser og sikre at alle bridgeklubbers  
interesser varetages bedst muligt, ønsker Forvaltningen at al 
kommunikation vedr. bridgeklubbernes lokaleforhold mv. foregår 
mellem Roskilde Bridgeunion og Roskilde kommune. 

 klubber med undervisning opfordres til at informere kursisterne om de 
mange klubber, og kursisternes muligheder for at spille der. 

 

Formandsskifte. 

 Leif Petersen valgte at trække sig som RBU's formand primo februar. 

 Leif har stået for mange gode initiativer til forbedring af forholdene i huset 
og etableret et godt samarbejde til Forvaltningen. 

 suppleanten Tom Rosenkilde trådte ind i bestyrelsen og undertegnede blev 
som RBU's næstformand pr. automatik RBU's formand. 

 

Tiltag/opgaver fremadrettet. 

 kontakt til Forvaltningen mht. den fremtidige plan for Kildegårdens område  

 tjekke DBf forsikring, så den evt. dækker alle klubber under en hat 

 fortsat søge muligheder for bedre lokaleforhold her i Bridgehuset 

 kontakt til Roskilde Kommune mht. Skole Bridge 

 radiator i mellemgangen fjernes for at få bedre garderobeplads  

 udskiftning af de dårligste spilleborde. 

 udskiftning af nogle gardiner på 1. salen. 

 plan for hovedrengøring. 

 forbedret toiletforhold. 

 "klubregler" for Bridgehuset. 
 

Bestyrelsen. 

 7 møder afholdt, hvor i sær formandsskiftet, renoveringen af 1. salen, samt 
forbedret adgang til 1. salen har været de store emner. 

 tak til bestyrelsen for et godt samarbejde i det forgangne år. 
 

På  bestyrelsens vegne / Poul  G. Larsen / Roskilde, den 21. oktober 2015 


